
Der har været en revision af reservatet i Mariagerfjord/Sødrig det startede aug. 2020 og sluttede 
31.okt.2024 med et mærkeligt forløb som ikke tilgode så jægerne 
 
Der var en enig brugergrp. som havde indstillet til at ændre grænsen i Ajstrup bugt til en lige linjeføring 
så alle nemmere kun finde ud af hvor der må drives jagt men det så man stort på ministeren skrev under 
på en grænse som ikke har øndret sig.  
Man satte demokratiet helt ud af spil og ville ikke engang forklare hvorfor man gjorde dette. Det var 
heller ikke sådan at DJ ville vide hvorfor der synes jægerne herned at DJ svigter men der er jo heller ikke 
så mange strandjægere 
Jeg forstår godt det kan være svært at for nogen tilat rep.DJ strandjagt når man ikke har mere hjælp fra 
DJ 
 
Men den del som skulle være udlagt yngle resavat nord for Mariagerfjord blev taget ag bordet da der var 
mange høringssvar imod det fra sommerhusejerne som bruger revlen som badestrand 
 
Lige nu er der fokus på Aggertange og pfos i ænderne derude og i den forbindelse kunne jeg godt tænke 
mig en kontakt mand derude fra jeg vil gså gerne at jeg havde mere kontakt med folk omkring 
Nibe  Gjøl   Løgstør og Aså/gerå 
Så hvis der er nogle som vil det så skriv eller ring til mg 
 
Strand/havjagt kreds 1 
Per Seedorff 
 


